
Referat fra ekstraordinært repræsentantskabsmøde den 6-09-22 

Tilstede var forretningsudvalget, atletik, badminton, floorball, fodbold, 

fritidsklubben og fitness der var afbud fra svømning har ikke hørt fra håndbold, 

gymnastik, vægtløftning og orientering 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

2. Forslag til nye vedtægter 

3. Eventuelt 

 

1. Bent Lund blev valgt og konstaterede, at repræsentantskabsmødet var 

lovligt indvarslet. 

2. Formanden gav en orientering om formålet med de foreslåede ændringer i 

vedtægterne, nemlig at tilpasse dem, så de lever op til kravene i fritidsloven, så 

afdelingerne kan modtage kommunale tilskud samt ændringer vedr. 

anvendelse af formuen i tilfælde af ophør. 

Fitnessafd. og hovedafd. har begge søgt f.eks. Nordea fonden og fået afslag, da 

der i vores nuværende vedtægter ikke står, at midlerne ved opløsning skal 

anvendes til et almennyttigt formål. 

De nye vedtægter blev vedtaget. 

3. Jubilæumskriftet er klar. Mogens Lorentzen har gjort et godt arbejde skrevet 

det i bedste HG stil: Uden honorar. Det skal deles ud til så mange som muligt 

Flemming har lavet en fordelingsnøgle til afd. Lasse er tovholder på indslag fra 

afd. og fodboldkampen mellem Hg og byrådet. Der er møde på den 8.9.  Lasse 

oplyste lidt om svømmehallen. Man har haft fagfolk  fra Rambøll til at se på 

den og HIC har bedt om en vurdering af,  hvad der skal laves for at den er i 

forsvarlig stand på kort sigt 

Dirigenten takkede for god ro og orden 

Referent: Hanne Mikkelsen 

 

  


